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Introductie 

Bij dezen presenteert het 94ste bestuur van Kleio, studievereniging voor Geschiedenis 

aan de Universiteit van Amsterdam, haar beleidsplan voor het academisch jaar 

2023/2024.  Wij hebben het afgelopen jaar onderdeel uit mogen maken van een 

bruisend Kleio, waarin dankzij onze actieve leden weer vele goedbezochte activiteiten 

zijn georganiseerd en talloze mooie herinneringen zijn gemaakt. Allereerst willen wij 

hiervoor het 93ste bestuur hartelijk bedanken voor hun inzet voor de vereniging en hun 

fijne aanwezigheid bij activiteiten. Onder jullie vleugels heeft een nieuwe groep Kleioten 

hun draai mogen vinden bij onze vereniging en jullie hebben in onze ogen belangrijke 

stappen gezet om Kleio een nog toegankelijkere vereniging te maken. Wij streven ernaar 

om de lijn van het 93ste bestuur voort te zetten en de altijd gemoedelijke sfeer bij Kleio te 

bewaken. Met veel enthousiasme zullen wij ons dit jaar gaan inzetten voor Kleio en haar 

activiteiten, reizen en borrels. Aangezien wij een bestuur willen zijn dat betrokken is bij 

haar leden zullen wij, evenals de voorgaande besturen, bij zo veel mogelijk activiteiten 

aanwezig zijn. 

 Het komende jaar wil het 94ste bestuur zich hard maken voor educatie, 

betrokkenheid en bewustwording. Hierin willen wij de wegen die door het 93e zijn 

ingeslagen verder bewandelen en uitbreiden. Wij willen de nadruk leggen op educatie 

omdat wij in eerste instantie een studievereniging zijn. Het is daarom belangrijk om een 

verrijking te zijn op de studie en daar willen wij komend jaar veel gelegenheid voor 

bieden. Verder willen wij een gevoel van betrokkenheid opwekken bij onze leden, in 

eerste instantie door onszelf betrokken op te stellen. Wij willen uitdragen dat leden bij 

ons terecht kunnen en daarom willen we ons actief openstellen voor feedback. Zo hopen 

wij Kleio te verenigen naar ieders wens en willen wij een plek creëren waar leden zich 

thuis blijven voelen. Ten slotte staan wij als 94ste bestuur voor bewustwording. Wij 

willen namelijk een vereniging zijn die meegaat met haar tijd. 
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Vereniging 

 

Educatie 

Net als voorgaande jaren zal er komend jaar veel aandacht zijn voor educatie. Als 

studievereniging willen wij een verrijking blijven op de studie, wij zullen het komende 

jaar dan ook activiteiten aanbieden die aansluiten op dit doel. Zo willen we bijvoorbeeld 

studeren met Kleio laten organiseren door de Onderwijscommissie, die deze activiteit 

naar een hoger niveau wil tillen in samenwerking met de Universiteit van Amsterdam 

(UvA). Verder zijn activiteiten als museumbezoeken, kroegcolleges en de Boekenborrel 

een laagdrempelige manier om het vak geschiedenis met gezelligheid te combineren. Wij 

willen deze activiteiten zo toegankelijk mogelijk te houden, omdat we merken dat deze 

activiteiten ook voor niet-actieve leden binnen Kleio een enthousiasmerende werking 

hebben gehad. 

 Verder willen wij onze leden ondersteunen in het verbreden van hun blik wat 

betreft hun studietraject. Met activiteiten als de Buitenlandborrel, Masterborrel en 

Beroependag hopen wij leden informatie te kunnen bieden over wat er allemaal 

mogelijk is met de studie Geschiedenis. Ook zullen er dit jaar weer stages en lezingen 

worden aangeboden via onze vereniging. Op de SGN-dag zal Kleio weer 

vertegenwoordigd zijn, om samen te komen met geschiedenisstudenten uit heel 

Nederland. Hier kunnen leden lezingen volgen en in contact komen met medestudenten 

uit andere steden, wat een mooie kans is om ervaringen te delen. 

 Om dit alles mogelijk te maken willen we goede contacten onderhouden met de 

UvA. Daarom zullen wij nauw in contact blijven met de opleiding Geschiedenis, haar 

docenten en haar instanties die voor ons van belang zijn. Zo hebben wij al gesprekken 

gevoerd met de Opleidingsdirecteur en de Opleidingscommissie (OC), waarmee wij 

gedurende het jaar in contact zullen blijven.  

 

Betrokkenheid 

Het 94ste bestuur wil komend jaar betrokkenheid uitstralen. Wij proberen bij alle 

activiteiten aanwezig te zijn en zullen ons hier benaderbaar opstellen. Leden moeten bij 

Kleio het gevoel krijgen dat zij welkom zijn en dat er naar hen geluisterd wordt. De deur 

van de Kleiokamer willen we zoveel mogelijk voor leden open houden en tijdens Kletsen 

met Kleio nodigen wij iedereen uit om met ons bij te praten aan de thee. Verder willen 
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we de lijn van voorgaande besturen voortzetten als het gaat om het vragen van feedback 

aan onze leden. Er zullen wederom spreekuren en informele ledenbijeenkomsten 

worden georganiseerd, ook zullen er weer anonieme enquêtes worden uitgeschreven in 

de aanloop naar de Algemene Leden Vergaderingen. Verder willen wij een anonieme 

ideeënbus op de studiezolder plaatsen om leden het hele jaar door de gelegenheid te 

bieden om anoniem hun stem te laten horen. 

 Het komende jaar zullen we actief het gesprek over onze vereniging met leden 

aangaan. Zo zullen wij weer met nieuwe commissieleden in gesprek gaan over hoe zij 

Kleio en de eigen commissie ervaren. Naast de al bestaande voorzitter- en 

penningmeestervergaderingen, die formeel van aard zijn, willen we dit jaar de 

voorzitters, secretarissen en penningmeesters van commissies op informele wijze 

samenbrengen. Zo kunnen zij ervaringen delen en hopen wij ook samenwerkingen 

tussen commissies te stimuleren. Ten slotte willen wij het komende jaar nadruk leggen 

op het uiten van onze waardering naar betrokken leden. Zonder de inzet van leden kan 

onze vereniging niet draaien en voor bijzondere inzet willen we leden extra in het 

zonnetje zetten. Daarom willen wij een Lid van de Maand rubriek introduceren en een 

verjaardagskalender bijhouden om onze waardering te laten blijken.  

 

Toekomst en Verantwoordelijkheid 

Het 94ste bestuur wil zich bewuster opstellen naar de maatschappij waar wij in leven. Dit 

betekent dat wij kritisch gaan kijken naar Kleio’s houding tegenover haar eigen leden, 

het klimaat en de wereld om haar heen. Dit is een proces dat tijd nodig heeft en wij 

hopen met ons beleid dat proces verder aan te wakkeren. Ook onderschrijven wij 

hiermee de stappen die eerdere besturen, in het bijzonder het 93ste bestuur, hebben 

gezet in deze richting. Zelf zullen wij mogelijkheden onderzoeken, gesprekken aangaan 

en kleine veranderingen doorvoeren die bijdragen aan een bewuster Kleio.   

 Een onderdeel van Toekomst en Verantwoordelijkheid is volgens het 94ste 

bestuur de situatie omtrent klimaatverandering. Wij staan volledig achter de keuze om 

met Kleio nog maar één vliegreis per jaar te maken en de readers voor reizen willen wij 

het komende jaar volledig digitaliseren. Ook gaan wij opties onderzoeken om eventuele 

merchandise van duurzame materialen te laten fabriceren.   

 Verantwoordelijkheid betekent volgens het 94ste bestuur aandacht voor 

inclusiviteit. Daarom willen wij scherp zijn als het gaat om intolerant gedrag op Kleio 



6 
 

activiteiten, om zo een sfeer te handhaven waarin iedereen zich welkom voelt. Ook 

willen wij de mogelijkheid bieden om voornaamwoorden in readers te betrekken om bij 

te dragen aan een omgeving waarin iedereen zichzelf kan zijn. Om Kleio’s 

verwelkomende sfeer te waarborgen, zullen wij als bestuur ook cursussen gaan volgen 

omtrent sociale- en seksuele veiligheid. Wij nodigen leden hier ten harte voor uit, om 

met ons te leren over het creëren van een veilig klimaat binnen Kleio.  

 Ten slotte betekent Toekomst en Verantwoordelijkheid voor ons ook 

maatschappelijk bewustzijn. Daarom willen wij dit jaar een extra kroegcollege 

organiseren, dat gaat over een actueel, maatschappelijk thema. Verder zullen wij net als 

het 93ste bestuur een maatschappelijk project organiseren, omdat wij het belangrijk 

vinden om als vereniging eens buiten de bubbel van het studentenleven te treden en ons 

behulpzaam op te stellen richting anderen. Hiermee hopen we onze eigen leden en de 

mensen die we kunnen helpen een leuke en leerzame dag te bezorgen.  

Wij hopen met deze initiatieven een klein steentje bij te dragen aan een 

vereniging die zich bewuster is van haar leden, haar leefomgeving en de toekomst die 

wij creëren.  

 

Borrellocatie 

Dit jaar zijn we wederom elke dinsdag om negen uur ’s avonds aanwezig voor de 

wekelijkse borrels. Met veel enthousiasme kijken we als 94ste bestuur aankomend jaar 

uit naar het ontvangen en verwelkomen van alle Kleioten. Vanwege de goede 

communicatie met het café en de gezellige sfeer hebben wij ervoor gekozen onze vaste 

borrellocatie bij Café Diep te houden. De prijzen zijn tamelijk laag (€2,50) en uiteraard is 

er een speciaal Kleioshot aanwezig voor de liefhebbers. Eveneens zullen er dit jaar een 

aantal kroegcolleges en pubquizzen gehost worden vanuit Kleio, hiervoor wijken we uit 

naar Café de Plakhoek dat met een goede microfoon, groot scherm en genoeg zitplaatsen 

een uitstekende locatie biedt voor themaborrels. Daarnaast is de Café de Plakhoek elke 

dinsdag beschikbaar is er dus geen enkele hindernis voor het inplannen van zulke 

borrels. Ten slotte hanteren we dit jaar een nuchterheidsdienst tijdens alle borrels. Er 

zal dus telkens een bestuurslid nuchter blijven om altijd benaderbaar te zijn voor leden 

en hen adequaat te ondersteunen waar nodig.  
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Spreekuur 

Net als het 93e bestuur willen wij eens in de week een spreekuur organiseren op de 

Kleiokamer. Wij zullen onze leden hier ontvangen met thee en koekjes om gezellig met 

zijn allen de week in te gaan. We willen onze leden allemaal welkom laten voelen op de 

Kleiokamer, we zullen dan ook door het jaar heen leden via sociale media en in persoon 

blijven uitnodigen voor Kletsen met Kleio. Dit is ook een geschikte gelegenheid om 

medestudenten of bestuursleden om advies te vragen over studie-gerelateerde zaken.  

 

Huishoudelijk Reglement (HR) 

In het Huishoudelijk Reglement (HR) staan de regels die Kleio hanteert omtrent het 

betalen van contributie en het in- en uitschrijven voor activiteiten. Alle leden gaan 

hiermee akkoord op het moment dat zij lid worden. Het is alleen mogelijk om 

wijzigingen in het HR door te voeren door middel van een meerderheidsstemming op de 

ALV. Gezien deze regels van toepassing zijn op alle leden, vinden wij het belangrijk dat 

het Huishoudelijk Reglement bekend is onder onze leden. Naast het feit dat nieuwe 

leden het Huishoudelijk Reglement opgestuurd krijgen, blijft deze ten allen tijde ook te 

vinden op onze website onder het kopje ‘Organisatie’. Verder is er een gedragscode 

opgenomen in het HR, waarin de normen en waarden van Kleio op schrift zijn gesteld.   

 

Sociale media en website 

Het afgelopen collegejaar is vooral gebruik gemaakt van Instagram en Whatsapp als 

communicatiemiddel naar de leden toe. Er is gebleken dat Instagram het effectiefste 

communicatiemiddel is voor onze vereniging. Vanwege het grote bereik van Kleio’s 

Instagramaccount willen wij het gebruik van Instagram dan ook actief voortzetten. 

Weliswaar zullen wij de Instagram-posts vooralsnog op de Facebookpagina blijven 

posten gezien de Facebookpagina gevolgd wordt door een aantal leden, oud-leden en 

geïnteresseerde niet-leden. Door deze twee platforms in te zetten hopen wij zoveel 

mogelijk mensen te kunnen enthousiasmeren voor onze activiteiten. 

 Zoals voorgaande jaren is gebleken, zijn de Instagramaccounts van onze 

commissies zeer effectief in het verspreiden en promoten van activiteiten. Wij willen 

onze commissies dan ook blijven stimuleren om actief te zijn op Instagram en hier af en 

toe te laten zien waar ze mee bezig zijn. Wij blijven de Instagram-posts coördineren, 

maar laten de commissies vrij in de lay-out van hun posts. Daarnaast zullen wij de posts 
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waarin activiteiten worden aangekondigd ook reposten en promoten middels het 

hoofdaccount van Kleio. Wij willen dat alle commissies bekend zijn bij de leden van 

Kleio. Hiertoe zullen wij de commissies wederom vragen om zich in de 

sollicitatieperiode voor te stellen via hun Instagramverhaal en dit daarna in een 

highlight te zetten op hun account.  

 Het afgelopen jaar is gebleken dat de maandkalender die werd gepost op het 

hoofdaccount van Kleio zeer effectief was in het enthousiasmeren van leden voor 

activiteiten. Wij willen hier dan ook mee door blijven gaan. Daarom zullen we deze 

agenda ook vastmaken op de feed van de instagrampagina en maandelijks op onze 

website plaatsen. 

 Naast Instagram is vorig jaar gebleken dat het efficiënt is om aankomende 

activiteiten te delen in de Whatsappgroepen per jaarlaag. Wij zullen activiteiten blijven 

delen in de jaarlaag Whatsappgroepen van de eerstejaars tot en met de vierdejaars 

Geschiedenisstudenten. Wij hebben wederom een groepsapp aangemaakt voor de 

eerstejaars studenten en hopen dat hier zoveel mogelijk mensen in zullen gaan. 

 Wij zullen dit jaar de lay-out van onze website niet veranderen. Deze is door het 

87ste bestuur vernieuwd en naar onze mening nog niet verouderd. Wel willen wij een 

aantal kleine onduidelijkheden die op de website te vinden zijn eruit te halen, zodat de 

website duidelijk en actueel blijft voor iedereen en alle informatie makkelijk te vinden is. 

Daarnaast blijven wij de commissiepagina’s updaten wanneer er nieuwe activiteiten zijn 

en zullen er foto’s beschikbaar worden gesteld in het ledenportaal na activiteiten en 

reizen. Wij willen er dan ook voor zorgen dat er bij alle activiteiten en reizen een camera 

aanwezig is om mooie foto’s te maken die later kunnen worden geplaatst op de website 

en eventueel de sociale mediakanalen. 

 

Raad van Advies (RvA) 

De Raad van Advies (RvA) is er om het bestuur van advies te voorzien. Wij willen het 

komende jaar zeker drie keer met de RvA samenkomen om te vergaderen. Naast het 

voorzien van advies in aanloop naar ALV’s, is de RvA voor ons ook van belang vanwege 

het buddysysteem. Ieder bestuurslid heeft een buddy uitgekozen waarbij wij ons 

comfortabel voelen en waarbij wij voor persoonlijk advies terecht kunnen. De RvA zal 

het komende jaar bestaan uit: Stefanie Collignon, Sara Verveer, Lotte Pebesma, Gien 

Gommers en Ramon Raak.  
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Studenten Geschiedenis Nederland (SGN) 

Met veel motivatie en plezier neemt Kleio weer een plekje in de SGN op zich. Kleio heeft 

met commissaris extern Thomas Kaliën de voorzitter van de SGN in huis dit jaar, wat 

betekent dat we dit jaar alles uit de SGN willen halen wat erin zit. De SGN is een 

overkoepelende organisatie die geschiedenisstudenten in Nederland verbindt. Wij 

willen communicatie stimuleren over goede ideeën en opvattingen waar elke vereniging 

van kan profiteren. Daarnaast is het voor onze leden een uitgelezen kans om kennis te 

maken met studenten uit andere steden en hier ervaringen te delen. De grote SGN-dag 

zal dit jaar in Utrecht plaatsvinden en de extra SGN-dag in Leiden, dit geeft ons een 

mooie gelegenheid om het animo hiervoor te maximaliseren en twee onvergetelijke 

dagen neer te zetten. Door vroegtijdige promotie en veel enthousiasme zorgen we voor 

een zo groot mogelijke opkomst. Tijdens het laatste besturenoverleg van afgelopen jaar 

is benadrukt dat de website en sociale media uitbreiding toebehoren. Dit zou kunnen 

zorgen voor een goed platform voor geschiedenis studenten waarop ook een 

Masteroverzicht gevormd zal worden. 

 

Acquisitie 

Dit jaar willen we weer proberen nieuwe samenwerkingen aan te gaan en bestaande 

banden uit te breiden om financiële voordelen te kunnen benutten. Voortbordurend op 

het afgelopen jaar willen we opnieuw aan de slag met de merchandise. De succesvolle 

Zomertas van vorig jaar geeft ons een goede basis om te werken aan een uitgebreidere 

Kleio webshop, hiermee trachten we toegankelijker verscheidene producten aan te 

bieden aan onze leden door het jaar heen.  

Daarnaast gaan we het initiatief voor de boekenmarkt dit jaar enthousiast 

oppakken. Door tweedehands boeken te verkopen in de hal van Oudemanhuispoort 

kunnen we extra geld verzamelen om toe te voegen aan onze reserves. 

Ten slotte is er dit jaar een Acquisitieraad actief om samen met de huidige 

Commissaris Extern in overleg te gaan omtrent nieuwe ideeën en de uitvoering hiervan. 

Deze Acquisitieraad bestaat uit twee voormalige Externen en is een ondersteunde factor 

gedurende het hele aankomende jaar. Deze raad kan waardevol zijn om een lange 

termijn-gericht plan voor acquisitie uit te werken en hierin de zittende commissaris 

extern te ondersteunen. 
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Reizen 

Het komende jaar hopen we met zijn allen weer een aantal mooie reizen te maken. De 

eerste is de Battlefieldtour, deze wordt eind november georganiseerd door het bestuur. 

De andere reizen worden traditiegetrouw door Kleio’s commissies georganiseerd. In het 

tweede semester zullen de meeste reizen plaatsvinden, allereerst de Grote Kunstreis, 

georganiseerd door de Kunstcommissie. Hierna zal de Filmcommissie haar Filmreis 

organiseren. De Grote Reis, georganiseerd door de Reiscommissie zal evenals 

voorgaande edities in de vakantieweek van eind april en begin mei worden 

georganiseerd. Ten slotte willen wij het Dagje/Nachtje opnieuw organiseren, dit zal 

georganiseerd worden door de Toekomstcommissie.     

 Wij zullen ons als bestuur flexibel en behulpzaam opstellen tegenover 

commissies als het reizen betreft. Verder is sinds vorig jaar beleid dat er nog maar één 

reis per jaar met het vliegtuig is. Daarom zullen commissies die hierop aanspraak willen 

maken een plan met en een plan zonder vliegtuig als vervoermiddel moeten 

presenteren. Het bestuur besluit dan, eventueel in overleg, wie deze reis mag gaan 

maken. De nuchterheidsdiensten die het bestuur het hele jaar door zal draaien zetten wij 

ook op reizen door, zodat er indien nodig altijd iemand benaderbaar is voor advies of 

hulp. 

 

Lustrum 

Volgend jaar, het academische jaar 2024-2025, kent Kleio een Lustrumjaar. Om Kleio’s 

95ste jaar als vereniging te vieren, zal een Lustrumcommissie worden ingesteld in het 

tweede semester van het aankomende jaar. Deze commissie zal gedurende het 

Lustrumjaar extra activiteiten organiseren, waarbij ook Kleio’s commissies betrokken 

worden. Om goed voorbereid het Lustrumjaar in te gaan, vormt de commissie al in dit 

academische jaar. Over de precieze vorm van deze commissie zijn wij nog in overleg. De 

sollicitatieperiode voor deze commissie zal openen na de Halfjaarlijkse ALV. 
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Financiën 
 
Studievereniging Kleio haalt haar budget voor een overgroot deel uit de 

ledencontributie. Door een grote groep aan enthousiaste eerstejaars e n door het 

adverteren van de boekenkorting hebben we veel nieuwe leden gekregen dit jaar. Dit 

betekent dat de opbrengst van de ledencontributie significant is gestegen in vergelijking 

met vorig jaar. Daarbij profiteert Kleio vanaf dit jaar van de regeling die is ingevoerd 

door het 91ste bestuur, die bepaalt dat leden van Kleio niet na drie, maar na vier jaar 

automatisch worden uitgeschreven bij Kleio. Als een lid na deze vier jaar lid wilt blijven, 

kan dat door een mail te sturen naar de secretaris. Deze regeling heeft als gevolg dat we 

significant meer vierdejaars leden hebben in vergelijking met voorgaande jaren, wat een 

grotere contributie-opbrengst met zich meebrengt. Deze financie le meevallers zorgen 

ervoor dat Kleio dit jaar 500 euro voor het Lustrumbudget kan sparen. Met het overige 

deel van het surplus hebben enkele commissies extra budget gekregen. In overleg met de 

Kascommissie en de rest van het bestuur is bekeken welke commissies dat het hardst 

nodig hebben. 

Kleio verdient ook deels haar geld aan de boekenkorting van Athenaeum. We 

verwachten dat het aantal mensen dat de korting heeft gebruikt lichtelijk zal dalen, dit 

komt mede door de digitalisering van het onderwijs e n het feit dat mensen boeken 

online aanschaffen.          

 Na de overdrachts-ALV zal de bestuurlijk penningmeester met de 

commissiepenningmeesters gaan zitten om hen in te werken. Dit zal gebeuren via de 

halfjaarlijkse individuele penningmeestergesprekken. Ook zal de bestuurlijk 

penningmeester buiten die gesprekken om nog tweemaal een informele ontmoeting 

organiseren met alle commissiepenningmeesters. Dit heeft als reden dat wij denken dat 

penningmeesters er baat bij hebben om met elkaar in contact te staan en kennis uit te 

kunnen wisselen betreffende hun functie.      

 Afgelopen jaren heeft Kleio goed gebruik gemaakt van subsidies voor het 

organiseren van bepaalde activiteiten en reizen. Deze lijn gaat doorgezet worden en dit 

jaar zal het bestuur wederom de commissies hierin ondersteunen om activiteiten voor 

iedereen betaalbaar te houden. 

Wij kijken met veel vertrouwen naar het komende jaar en wij hopen dat Kleio een 

leuk, maar vooral een financieel gezond jaar tegemoet gaat. 
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Commissies 

 
Kleio heeft weer een mooi jaar achter de rug. Er zijn fantastische activiteiten 

georganiseerd door alle commissies. Er is het afgelopen jaar nauw samengewerkt met 

commissievoorzitters en commissieleden en dat is de activiteiten ten goede gekomen. 

Het is een gezellig jaar geweest vol onvergetelijke momenten. Wij als bestuur vinden het 

eveneens belangrijk om goede communicatie te waarborgen en een goede 

samenwerking te ondersteunen. Dit willen wij realiseren door nauw contact te houden 

met commissievoorzitters- en leden. Ook willen we naast voorzitters- en nieuwe 

ledengesprekken alle secretarissen en penningmeesters op informele basis met elkaar in 

contact brengen. Zo hopen wij samenwerking tussen commissies onderling eveneens 

aan te moedigen. 

Kleio heeft dit jaar een totaal van acht commissies: de Feestcommissie, de 

Filmcommissie, de KIFcommissie, de Kunstcommissie, de Onderwijscommissie, de 

Reiscommissie, de Toekomstcommissie en de Introductiecommissie. Voor de meeste 

van deze commissies zullen de sollicitaties open gaan vanaf 26 september en eindigen 

op 11 oktober. Wij hopen op 17 oktober volledig gevulde commissies te zien. De 

uitzonderingen hierop zullen de Introductiecommissie en de Reiscommissie zijn. De 

Introductiecommissie zal haar sollicitaties openen na de Halfjaarlijkse ALV en de 

Reiscommissie zal haar sollicitaties openen na de Grote Reis. Om iedereen een goed 

beeld te geven van deze commissies hebben wij op dinsdag 26 september een 

Speeddateborrel georganiseerd. Op deze manier willen wij de leden optimaal kennis 

laten maken met Kleio’s commissies en daarmee de vereniging een nieuw succesvol jaar 

in laten gaan. 

Het afgelopen jaar is duidelijk geworden dat er nauwer op de doorstroom van 

commissies moet worden gelet. Wij gaan als bestuur in overleg over oplossingen voor 

dit probleem. Omdat voorkomen beter is dan genezen willen wij het aankomende jaar 

vroegtijdig in gesprek gaan met commissievoorzitters als de doorstroom moeizaam lijkt 

te verlopen. Dit is het geval als er veel commissieleden van plan zijn te blijven. We 

vragen daarom aan voorzitters om op tijd te peilen of mensen van plan zijn in 

commissies te blijven en door middel van dialoog met oplossingen te komen als de 

doorstroommogelijkheden beperkt lijken te worden. Dit is bedoeld om overvolle 
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commissies waarin geen plaats is voor nieuwe (voornamelijk eerstejaars) leden te 

voorkomen. 

Vanaf dit jaar zal er ook bij de sollicitaties van alle commissies die een reis 

organiseren gevraagd worden of nieuwe leden bereid zouden zijn om deel te nemen aan 

de nuchterheidsdiensten op reis in samenwerking met het bestuur. Hiermee verplichten 

wij nog altijd niemand om deze taak op zich te nemen, maar willen wij commissieleden 

wel aanmoedigen om zich in samenwerking met het bestuur flexibel en behulpzaam op 

te stellen. 

Het 94ste bestuur streeft ernaar om een open en ondersteunende houding aan te 

nemen naar haar commissieleden toe en investeert in een veilige, vertrouwelijke 

omgeving voor iedereen. We willen een toegankelijk en bovenal behulpzaam bestuur 

zijn. Zo hopen wij aankomend jaar samen met de commissies veel mooie activiteiten en 

reizen neer te zetten. 

 

Feestcommissie 

Ondanks dat Kleio een studievereniging is, organiseert Kleio elk jaar ook meerdere 

activiteiten die niet gerelateerd zullen zijn aan studeren. Afgelopen jaar heeft deze 

commissie wederom laten zien dat zij in staat is knallende feesten en sissende shows te 

geven. De commissie wil dit jaar dan ook weer behoorlijk uitpakken. Activiteiten die 

zeker niet mogen ontbreken zijn een kroegentocht, themaborrels, een afsluitende show 

en feesten in samenwerking met andere verenigingen. Dit is natuurlijk pas het tipje van 

de ijsberg.  

De commissie wil dit jaar, naast het organiseren van gezellige avonden, onze 

Kleioten laten zien dat Amsterdam een zeer mooie stad is om uit te gaan. De 

Feestcommissie zal dit jaar met vol enthousiasme in gaan om onze leden een fantastisch 

jaar te bieden. 

 

Filmcommissie 

De Filmcommissie is van plan om gedurende komend studiejaar een aantal 

verschillende leuke, leerzame activiteiten te plannen. Met een aantal ervaren leden en 

met nieuw talent hopen we in de tweede helft van het eerste semester een bezoek te 

brengen aan een Amsterdams film of documentaire festival. Daarnaast zijn we druk 

bezig met het voorbereiden van een Filmreis in het tweede semester, naar een 
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verfrissende Europese stad met filmhistorische relevantie, en, indien mogelijk, een mooi 

filmfestival om een bezoek aan te brengen. Daarnaast willen we tegen het einde van het 

studiejaar een leuke en leerzame film pubquiz organiseren, waar kandidaten op alle 

niveaus hun filmkennis kunnen testen en een mooie prijs kunnen winnen. Daarnaast 

zullen er doorlopend in het studiejaar een aantal bioscoopbezoeken zijn, waar leden met 

korting naar de film kunnen samen met andere Kleioten, en met de mogelijkheid 

daarvoor of daarna een gezellige borrel te hebben. Met een vernieuwde commissie 

kijken wij uit naar komend jaar! 

 

Introductiecommissie 

Wij van de Introductiecommissie zijn heel tevreden over het verloop van de eerste 

weken van het studiejaar. Wij geloven dat er onder de eerstejaars 

geschiedenisstudenten veel enthousiasme voor Kleio leeft en hebben er vertrouwen in 

dat dit enthousiasme een leuke en actieve nieuwe groep Kleioten oplevert. Wij gaan ons, 

ondanks onze korte levensduur als commissie, vol inzetten om dat enthousiasme alleen 

maar te versterken en zo veel mogelijk mensen aan de wondere wereld van Kleio te 

introduceren, met de hoop dat ze gezellig blijven hangen. Om dat waar te maken 

organiseren wij nog een aantal activiteiten, waaronder het fantastische 

Introductieweekend en het spetterende introductiefeest. Tijdens het 

Introductieweekend overnachten we twee nachtjes ergens in Nederland met een groep 

eerstejaars- en masterstudenten. Dat belooft een weekend vol leuke activiteiten, muziek 

en feest te worden, waar de eerstejaars en masterstudenten elkaar goed kunnen leren 

kennen. De week daarop vindt het introductiefeest plaats, wat wij samen met AIM, de 

studievereniging van PPLE, en SES, de studievereniging van European studies, 

organiseren. Ook dit wordt vast een groot feest, waar de Kleioten niet alleen elkaar 

kunnen leren kennen, maar ook andere UvA studenten. Wij kijken er in ieder geval heel 

erg naar uit! 

 

KIFcommissie 

De KIF-redactie verwacht komend jaar weer elk kwartaal een gloednieuwe KIF uit te 

brengen tijdens de dinsdag borrel. Na de verfijningen van vorig jaar in het gehele proces, 

ligt er een goede basis voor weer een jaar met mooie uitgaven. Onze doelen van vorig 

jaar waren om de KIF leesbaarder, toegankelijker en laagdrempeliger te maken voor de 
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lezers. Nu dit is gelukt kan er verder gekeken worden of het mogelijk is om de teksten 

naar een nog hoger literair niveau te krijgen. De verdeling tussen een administratieve- 

en creatieve hoofdredacteur beviel erg. Zolang het mogelijk blijft om twee enthousiaste 

‘voorzitters’ te vinden, is dit naar ons idee een blijvend fenomeen. De KIF-redactie hoopt 

weer een aantal nieuwe leden te kunnen verwelkomen en samen komend semester twee 

prachtige edities aan de vereniging te kunnen geven. 

 

Kunstcommissie 

De Kunstcommissie zal zich, net als vorig jaar, weer volledig inzetten en hoopt veel 

activiteiten van hoge kwaliteit te organiseren. Zo organiseert de Kunstcommissie 

activiteiten die mensen uitdagen om kunst, de expressie van de creatieve geest, te 

maken en tot zich te nemen. Vorig jaar heeft de Kunstcommissie verschillende 

activiteiten georganiseerd die dit deden, zoals de opera Animal Farm, de Grote Kunstreis 

naar Rome en Crea met Kucie. Deze activiteiten waren zeer populair en kenden dan ook 

veel aanmeldingen, waardoor deze activiteiten opnieuw, in een nieuwe vorm, weer de 

leidraad zullen zijn voor onze commissie. Zo wordt er nagedacht over een soortgelijke 

activiteit als de opera en wordt er een locatie gezocht op hetzelfde niveau als Rome, een 

uitdaging die de Kunstcommissie graag wil aangaan. Ook zetten wij ons in voor nieuwe 

unieke activiteiten die de horizon van wat kunst is, zullen verbreden, een uitdaging die 

hopelijk nieuwe liefhebbende leden zal aantrekken tot onze activiteiten. Hiervoor zullen 

sommige activiteiten plaats moeten maken voor nieuwe ideeën die nog nooit door Kleio 

zijn gepresenteerd. In andere woorden, Kleio zal aankomend jaar een Kunstcommissie 

ervaren die, zoals altijd, Kleio enthousiast zal maken voor kunst, met deze keer een extra 

brede horizon. 

 

Onderwijscommissie 

De Onderwijscommissie heeft een volle agenda dit jaar. Favorieten zoals de IISG 

Boekenborrel, de Pubquiz, het Dictee en het Kroegcollege staan ook dit jaar op de 

planning. Afgelopen jaar is er ook een nieuwe activiteit in het leven geblazen: De Slimste 

Kleioot. Deze Kleio spin-off op het bekende televisieprogramma werd razend goed 

bezocht en zal naar alle verwachtingen nog grootser terugkeren. Verder heeft de 

commissie de ambitie om Studeren met Kleio nieuw leven in te blazen en de organisatie 

van deze activiteit weer over te nemen van het bestuur. Voor de eerste activiteit van het 
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jaar trapt de onderwijscommissie af met de Nacht van de Geschiedenis in het 

Rijksmuseum. Hopelijk kan de commissie bij deze activiteit haar enthousiaste, nieuwe 

commissieleden voorstellen! Kortom, de commissie is gemotiveerd om nog een jaar te 

draaien, gevuld met mooie activiteiten. 

 

Reiscommissie 

Een enthousiaste Reiscommissie verheugd zich enorm op het komende jaar en is druk 

aan het werk voor hét evenement van 2024: De Grote Reis. 

We zullen intern veel bezig zijn met het zoeken van steden, activiteiten, musea en 

het in elkaar zetten van dagprogramma's. We kijken met veel trots terug op vorig jaar en 

staan te popelen om die top reis te overtreffen. Voor de reis zullen we een aantal borrels 

organiseren. Allereerst de Kennismakingsborrel waar de Kleioten de commissieleden 

beter zullen leren kennen aan de hand van vertier. Later in het jaar zal de 

Bekendmakingsborrel plaatsvinden, waar de bestemming van de Grote Reis 2024 

bekend zal worden gemaakt en wanneer ook de aanmeldingsperiode op feestelijke 

manier van start gaat. Voor we op de Grote Reis gaan zullen we voor onze deelnemers 

natuurlijk weer een onvergetelijke (in)formele avond organiseren. 

Wij van de Reiscommissie hebben er enorm veel zin in om te laten zien wat we in 

onze mars hebben en het volste vertrouwen dat dit een jaar wordt wat niet snel 

vergeten zal worden. 

 

Toekomstcommissie 

De Toekomstcommissie gaat dit jaar meerdere nieuwe en gevestigde activiteiten te 

plannen. Daarbij wil de commissie zich zichtbaarder op de kaart zetten bij eerste- en 

tweedejaars. Wij hebben genoeg inspiratie voor nieuwe activiteiten. Voorafgaand aan de 

aanmeldingsdeadline, organiseren wij de Buitenlandborrel om zo meer informatie te 

verstrekken over een halfjaarlijkse stage/minor in het buitenland. Natuurlijk 

organiseren wij ook weer de vertrouwde Masterborrel, het Toekomstcafé en de 

Bedrijvendag. Hopelijk lukt het na vele pogingen om een dagje naar Den Haag te 

organiseren. Wij hopen door middel van een activiteit aan het begin van het jaar, meer 

eerste- en tweedejaars bij onze commissie te betrekken. Op deze manier bevorderen wij 

de doorstroom. Gelukkig blijft de commissie goed gevuld achter, waardoor we gelijk aan 

het begin van het jaar van start kunnen. 
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Bestuursactiviteiten 
 
Het 94e bestuur zal net als voorgaande jaren weer een aantal activiteiten organiseren. 

De eerste is al achter de rug, namelijk de Speeddateborrel. Hier krijgen (eerstejaars) 

leden de uitgelezen mogelijkheid om kennis te maken met alle commissies van Kleio. 

Nadat de commissies weer gevuld zijn half oktober, zal het bestuur een Commissiedag 

organiseren, om commissieleden op informele wijze samen te brengen. Eind november 

staat de fameuze Battlefieldtour op het programma, waar wij onder begeleiding van dhr. 

Dr. Melching en dhr. Dr. Pas naar de Somme af zullen reizen. Richting de kerstdagen 

willen wij Kleio’s Kerst aan Tafel weer opzetten. Hier nodigen we leden bij ieder 

bestuurslid thuis uit voor een diner waarna we in de stad samen komen voor een borrel. 

In het voorjaar zijn we van plan om de Familiedag te organiseren. We hebben gemerkt 

dat dit voor zowel leden als familieleden een erg leuke middag is, die zowel gezellig als 

leerzaam is. Ook willen wij net als het 93e bestuur een maatschappelijk project 

organiseren of ondersteunen richting het einde van het academisch jaar. Over de 

invulling hiervan besluiten wij later nog. Ten slotte willen wij graag weer een 

Commissieweekend organiseren om alle commissieleden te bedanken en samen een 

geslaagd jaar te vieren.  

 Naast deze activiteiten zijn wij als 94e ook bij onze vaste wekelijkse activiteiten, 

namelijk Kletsen met Kleio en de wekelijkse borrel op dinsdag in Café Diep. Verder 

zullen komend jaar tweemaal een Ledenbijeenkomst organiseren, namelijk voor de 

Halfjaarlijkse-ALV en de KB-ALV. Dit zijn momenten om met het bestuur in gesprek te 

gaan over de vereniging en het gevoerde beleid. Deze informele bijeenkomst is een 

laagdrempelige gelegenheid voor het geven van feedback en het delen van ideeën over 

onze vereniging, een moment dat voor ons als bestuur zeer inzichtvol kan zijn. Wij 

hopen met al deze activiteiten betrokkenheid binnen de vereniging aan te wakkeren, om 

Kleio een warme, actieve vereniging te kunnen laten blijven.  
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Tot slot 

Het komende jaar willen wij de nadruk binnen Kleio leggen op educatie, betrokkenheid 

en bewustwording. Educatie, want wij streven ernaar om een verrijking te zijn op onze 

prachtige opleiding Geschiedenis. Betrokkenheid, omdat wij leden welkom willen laten 

voelen en hen het gevoel willen geven dat zij gehoord worden. Bewustwording, omdat 

wij hopen dat wij met een zelfbewuste blik een vooruitstrevende vereniging kunnen zijn. 

Dankzij Kleio’s trouwe en actieve leden hebben wij er het volste vertrouwen in dat we 

samen een spetterend jaar tegemoet gaan en daar kijken wij buitengewoon naar uit. Wij 

zijn dan ook erg trots dat wij jullie 94e bestuur mogen zijn en wij zullen er alles aan doen 

om dit jaar onvergetelijk te maken. Wij hebben zin in het komende jaar en wij hopen 

jullie ook! 

 

Het vierennegentigste bestuur van Kleio, 
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